



DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

communiqué

No: 92
No.:

DIFFUSION: FOR IMMEDIATE RELEASE
RELEASE: POUR DIFFUSION IMMÉDIATE
NOVEMBER 22, 1979
LE 22 NOVEMBRE 1979

SSEA's VISIT TO EUROPE, DECEMBER 10 - 18, 1979

The Secretary of State for External Affairs, Flora MacDonald, announces that she will be paying an official visit to France on December 10 and 11, 1979, at the invitation of the French Minister of Foreign Affairs, Mr. Jean-François Poncet. This visit underlines the excellent relationship between the two countries and should enable the two Ministers to have a thorough exchange of views on major current international issues as well as to consider how to expand the existing economic and cultural co-operation between France and Canada.

The Secretary of State for External Affairs will proceed to Brussels on the 12th to participate in the joint NATO Foreign Affairs and Defence Ministers Meeting. On December 13 and 14, she will participate in the annual meeting of the North Atlantic Council. On December 17, Flora MacDonald will co-preside the meeting of the Canada-European Community Joint Co-operation Committee. She will return to Ottawa on December 18.

* * *

VISITE DU SEAE EN EUROPE DU 10 AU 18 DÉCEMBRE 1979

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, Flora MacDonald, annonce qu'elle se rendra en visite officielle en France les 10 et 11 décembre 1979 à l'invitation du ministre français des Affaires étrangères, M. Jean-François Poncet. Cette visite met en relief les excellentes relations qui existent entre les deux pays et permettra aux deux ministres d'avoir des échanges approfondis sur les grandes questions internationales de l'heure ainsi que sur l'expansion de la coopération économique et culturelle entre la France et le Canada.

Flora MacDonald se rendra par la suite à Bruxelles pour participer le 12 décembre à la réunion conjointe des ministres de la Défense et des Affaires étrangères de l'OTAN et, les 13 et 14, à la réunion des ministres du Conseil de l'Atlantique nord. Par ailleurs, le 17 décembre, elle co-présidera la réunion du Comité mixte de Coopération Canada/Communauté européenne. Elle sera de retour au Canada le 18 décembre.